

Alix Bourgeois

After 20 years' professional experience in the private sector in international Management and Communication, in sectors as varied as Banking, Sports and Medical, Alix Bourgeois puts her convictions, creativity and experience at the service of leaders, teams and individuals, to rediscover meaning, alignment, and therefore impact. In 2021, as Executive Coach-Consultant, Alix founded Omada (www.omadalux.com). This multi-disciplinary team of experts in Change, Purposeful Leadership and Innovation leads cultural transformations at the service of the economic, social and ecological transition that is needed.

Après 20 ans d'expérience professionnelle dans le privé en Management et Communication à l'international, au sein de secteurs aussi variés que la Banque, le Sport et le Médical, Alix Bourgeois met ses convictions, sa créativité et son expérience au service des dirigeants, des équipes et des individus, pour retrouver sens, alignement, et donc impact.

En 2021, en tant qu'Executive Coach-Consultant, Alix fonde Omada (www.omadalux.com). Cette équipe pluridisciplinaire d'experts en Change, Purposeful Leadership et Innovation mène des transformations culturelles au service de la transition économique, sociale et écologique qui s'impose.